
KOOSOLEKU PROTOKOLL                                                    15. oktoober 2019 1-15/19/9 
Viljandi Gümnaasium 
Algus kell 17.00, lõpp kell 19.10  

 
Koosolekut juhatas: Ursula Ilves 
Protokollis: Ursula Ilves 
 
Kohal olid: Ursula Ilves, Johanna Ruljand, Andra Aavik, Berit Sarap, Kristiina Uus, Silver 
Tõnisson, Erki Laanemäe, Emma Kruusmäe, Eeva Vitsut, Emma Sepp 
Karl Kristofer Alp,  Lisete Hiiesalu, Tiina Tart, Karol Lota Kinsi, Rosette Liis Uus 
Tarvo Madsen liitus kell 17.10 
Risto Kaljurand liitus kell 17.30 
Kristiina Uus lahkus 18.25 
Silver Tõnisson lahkus 18.35 
Emma Sepp lahkus 18.45 
 
Puudusid: Birgit Sitska, Hannah Kaarma, Mari Ingriin Saaremäe, Toomas Erik Anijärv, 
Anni Sõmmer, Patrik Saagim, Carmen Roosimägi, Grete Roostik, Evelin Lagle 
 
 
KOOSOLEKU PÄEVAKORD: 

1. Koosoleku päevakorra kinnitamine 
2. Eelmise koosoleku protokolli kinnitamine 
3. Uute asendusliikmete tutvustamine 
4. Ülevaade vahepeal toimunust 
5. Volikogu eelnõud 
6. Projektikonkurss 
7. Elektrooniline koosolek 
8. ENL sügisseminar 
9. Tagasiside eelmisele hooajale 
10. Muud küsimused 
11. Järgmine koosolek  



PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Koosoleku päevakorra kinnitamine 
 
OTSUSTATI: Koosoleku päevakord kinnitati ühehäälselt. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Eelmise koosoleku protokolli kinnitamine 
 
OTSUSTATI: Eelmise koosoleku päevakord kinnitati ühehäälselt. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Uute liikmete tutvustamine 
 
Noortevolikoguga liitus 3 inimest. Karol Lota ja Herta on Viljandi Gümnaasiumi 
asendusliikmed ja Rosette Liis on Viljandi Kesklinna Kooli asendusliige. Viljandi 
Kutseõppekeskuse ja Viljandi Täiskasvanute Gümnaasiumiga on ühendust võetud ning 
ootame neilt koolide esindajate nimesid. 
Rosette Liis ja Karol Lota rääkisid, kes nad on ja kust nad tulevad. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Ülevaade vahepeal toimunust 
 
Eeva rääkis, et nad korraldavad 20. novembril Vaimse Tervise konverentsi Sakala Keskuses 
ja kutsus kõiki osalema. Toimus sünnipäevalaste õnnitlemine. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Volikogu eelnõud 
 
Risto tutvustas eelarvestrateegias vahepeal tehtud muudatusi ning uurib lisaks aerutamisbaasi 
rekonstrueerimise kohta. Linnavalitsuse teine ajutine komisjon Seeniorite Nõukoda taotleb 
linnalt oma liikmete passiivsuse lahendamiseks umbes 3000€ lisaraha palgafondiks. Nende 
liikmed, kes hakkavad koosolekul käima, saaksid tasu. Kuid kuna meil on pidevalt kohal nii 
põhi- kui asendusliikmed, oleks meie puhul selline süsteem ebavõrdne. Sellepärast taotleme 
sama suurt summat noortevolikogu eelarves administratiiv-vahendite kasvuks, et enda 
koolitamise ja arendamisega tegeleda.  
 
OTSUSTATI: Volikogu eelnõude saatmine teisele lugemisele kinnitati ühehäälselt. 
 



PÄEVAKORRAPUNKT NR 6 
Projektikonkurss 
 
Projektikonkurssi sügisene voor lõppes 14.10, vaatasime koos üle laekunud projektid. 
Projektikonkursi raames laekunud projekte oli neli. Ursula uurib Karl Erik Heinsoo käest 
lisainfot tema projektitaotluse teiste tulude allikate kohta, et teaksime otsustamisel nendega 
arvestada. Deeno Lippandi käest on vaja volikrja Sakala Keskuse esindamisõiguse kohta.  
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 7 
Elektrooniline koosolek 
 
Projektide hindamine toimub elektroonilise koosoleku käigus. Ursula saadab lähipäevadel 
kõigile projektid ja hindamislehed. Hindamistähtaeg on 23. oktoober. Projektides osalejad ei 
saa hääletada. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 8 
ENL sügisseminar 
 
ENL-i sügisseminaar toimub 26-27 oktoober Tartus. Ursula tutvustas seal toimuvat. Meid 
esindab seminaril Ursula ja lisaks on osalemisest huvitatud Karol Lota ja Kristofer. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 9 
Tagasiside eelmisele hooajale 
 
Ursula tutvustas oma kokkuvõtet meie täidetud küsitlustest. Tagasiside oli üldiselt positiivne. 
Toodi välja, et meil on väga kokkuhoidev meeskond ja eelmine aasta oli noortevolikogu 
jaoks väga tegus ning tundi rõõmu Aasta osaluskogu ja õpilasesinduse tiitli üle. Toimunud 
ürituste tagasiside oli samuti positiivne, toodi välja, mida saame edaspidi parandada. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 10 
Muud küsimused 

 
Kristoferi jaoks on väga oluline, et eelnõud jõuaksid meieni vähemalt 2-3 päeva varem. Tiina 
uuris õpilasesinduste probleeme õpilasesinduste koolituse läbiviimiseks, milliste 
probleemidega on vaja tegeleda ja saadab Slack-i projekti kirjelduse, et saaksime 
omapoolseid ettepanekuid esitada. Ursula osaleb koos Emma ja Lisetega reedel Viljandi 
Jakobsoni kooli ja Viimsi kooli kohtumisel VANT-is. Lisaks rääkis Ursula ENL-i 
Osaluskohviku mitte korraldamisest, meist mitteolenevatel põhjustel. 



PÄEVAKORRAPUNKT NR 11 
Järgmine koosolek  
 
OTSUSTATI: Järgmine koosolek toimub 19. november kell 17.00 Viljandi 
Gümnaasiumis. 

 
 

 
 

   Koosoleku juhataja  Koosoleku protokollija 
Ursula Ilves Ursula Ilves 
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